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O D G O V O R I 

NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
Na 16. redni seji, dne 19. septembra 2024 so člani Občinskega svet postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava naslednje 
odgovore: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
Torej, čisto na kratko. Bom dal, to pobudo bom dal tudi pisno. V času poletja, torej ko ni bilo sej, 
sem v Občini Vipava opazil eno lepo zadevo, ki bi znala biti uresničljiva in smiselna, po mojem 
mnenju, tudi tukaj, v Kopru. Sploh mogoče, to sem naknadno nekako preštudiral, v luči 
polemiziranja in teh prerekanj okrog imenovanja dneva vrnitve Primorske k matični domovini, in 
sicer bom kar prebral pobudo, ki jo bom kot rečeno podal tudi pisno. Torej, Občina Vipava je v 
letošnjem letu (avgusta meseca) uresničila zelo lep projekt, ki je združil ljudi in tako poskrbel za 
lep primer dobre prakse. Nad Vipavo so namreč postavili 12 metrov visok drog, na katerem 
plapola 8 metrov dolga in 4 metre široka slovenska zastava, ki je vidna že od daleč (torej iz bilo 
katere strani prihajaš, jo vidiš) in predstavlja simbol naše domovine. Predlagam, da Mestna občina 
Koper najde primerno lokacijo (sam sem nekako pomislil, da bi znala biti primerna tisti park pri 
Osnovni šoli Anton Ukmar. Na koncu park placa je en tak majhen park, ki je viden tako z morja kot 
s centra in, z desne strani … Ja, tam kjer naj bi bilo dvigalo, tako, ja. Tista lokacija se mi zdi 
primerna, tako, da jaz predlagam to lokacijo in je tudi dostopna za ljudi. To sem pozabil dodati. 
Tako, da predlagam, da občina Koper sledi temu projektu občine Vipava, ki je bil uresničen tudi v 
Sevnici, v enem kraju blizu Sevnice (takrat pa sicer v režiji posameznikov. Torej, občina ali 
krajevne skupnosti niso imele vloge). Glede na nedavne dogodke in polemiziranja okrog imena 
praznika ob Dnevu vrnitve Primorske k matični domovini, ki ljudi delijo namesto, da bi jih 
združevali, se mi zdi omenjeni projekt, kot sem že dejal predhodno, smiseln in uresničljiv, 
predvsem pa bi nosil pomen združevanja in nekaj pozitivnega, torej. Kaj nas konec koncev vse 
skupaj najbolj združuje, če ne to, da smo vsi skupaj pod isto zastavo? Tako, da verjamem v konsenz 
in v uresničitev take pobude.  
 
Odgovor:  
 
PISNO: 
 

1. Pobuda: Odstranitev ali vsaj označitev dela betonske konstrukcije za Taverno (med 
Carpacciovim trgom in Kidričevo ulico) 

Na seji odbora za gospodarske javne službe in promet dne 16.9.2024 sem podal naslednjo pobudo, 
ki jo z namenom čimprejšnje uresničitve podajam tudi na današnji seji Občinskega sveta. Gre za 
betonsko konstrukcijo, ki meji na Kidričevo ulico in zaradi katere je že kar nekaj voznikov 
poškodovalo ali podrsalo svoje vozilo. Omenjena konstrukcija je nevarna tudi za otroke, ki se v 
neposredni bližini večkrat igrajo ali vozijo s kolesi. Kot je razvidno iz slike, ki jo prilagam, del 
betonske konstrukcije stoji na vozišču oz. ulici. Podajam pobudo, da se del betonske konstrukcije, 
ki je odvečen enostavno odstrani ali pa se ga vsaj označi. 
 
Slikovno gradivo: 

14 
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Odgovor:  
V tem primeru ne gre za betonsko konstrukcijo, ampak za kamnito klop, ki je bila postavljena 
v sklopu prenove Carpacciovega trga, kot element mestne opreme in je na tem mestu že cca 
20 let. Do sedaj nismo prejeli nobene pobude ali predloga za odstranitev oziroma dodatno 
označitev. Gre za površino (Kidričeva ulica), kjer je promet z vozili omejen na dostavo in 
vozila z dovolilnicami, ki na to območje lahko dostopajo samo preko zapornice (potopnega 
valja).  
Predlog po dodatni označitvi kamnite klopi bomo preučili tudi s predstavniki KS in jo po 
potrebi izvedli na primeren način (cvetlična korita, …).    
 

2. Pobuda: Preplastitev prehoda za pešce med dvorano Bonifika in osnovno šolo 
Na eni izmed prvih sej Občinskega sveta tega mandata sem podal pobudo, da se uredi oz. preplasti 
prehod za pešce za dvorano Bonifika in med osnovno šolo. Od takrat, torej od začetka leta 2023 
do danes, izvedbo še vedno čakamo. Gre za prehod za pešce pri otoku za odpadke, ki je že zbledel 
in je praktično neviden. Naj omenim, da zaradi dvorane, šole in igrišč omenjeni prehod uporablja 
veliko število otrok.  
 
Odgovor:  
Talna signalizacija na javnih cestah in javnih površinah v MOK se izvaja tekoče, skladno s 
potrebami. V tem primeru gre za slepi del ceste, kjer je s prometno signalizacijo prepovedan 
promet, omogočena je samo dostava za potrebe šole in kolesarski promet. Obnova talnih 
oznak prehoda za pešce je bila pred kratkim izvedena. Sledijo še drugi potrebni ukrepi za 
zagotavljanje prometne varnosti na tem delu in na dostopni cesti pred šolo, ki jih še 
usklajujemo z vodstvom šole. 
 

3. Pobuda: Novi t.i. »ležeči policaji« 
V zadnjem času smo v centru Kopra zaznali nove t.i. ležeče policaje, ki pa v primeru Pristaniške 
ulice povzročajo, da ne malo voznikov stori prekršek in ogroža pešce. Da se omenjenemu ležečemu 
policaju, ki je sicer zelo grob, marsikdo izogne, vozniki zapeljejo na promenado. Predlagam, da se 
na desno stran promenade (nasproti knjigarne) postavijo korita tako kot na strani tržnice in se na 
tak način prepreči obvoz ovire oz. ležečega policaja. V pogovoru z občani je sicer zaznati 
zadovoljstvo, ker so ovire promet na Pristaniški ulici umirile, a hkrati tudi kritiko, da so omenjene 
ovire preozke in preveč grobe ter posledično škodljive za avtomobile zaradi neenakomernega 
speljevanja preko njih. 
 
Odgovor:  
Hitrostne ovire, ki so postavljene na Pristaniški ulici, so v naboru predpisanih in v tujini zelo 
pogosto uporabljenih ovir za umirjanje prometa. Postavljajo se prav zaradi tega, ker ne 
omejujejo širših vozil (avtobusi, intervencijska vozila, …). Pri pravilnem prevozu z osebnimi 
vozili pa so tudi bolj »prijazna« kot linijske montažne hitrostne ovire, ki so postavljene preko 
celotne širine vozišča in so debeline 3 ali 5 cm.  
 

4. Pobuda: Članek v občinskem glasilu KP MOK 
V začetku septembra so krajani Semedele (konkretno na pobudo Jana Gregoriča in Jana Škofa) že 
drugo leto zapored organizirali krasno čistilno akcijo, v katero so vključili družine in otroke. 
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Dogodek je bil tudi športno in kulturno obarvan. Menim, da gre za enkratno akcijo, ki si zasluži, da 
postane praksa in da o njej izve čim več ljudi. O dogodku je pisal že spletni portal eKoper, sam pa 
predlagam, da se s pobudniki opravi intervju in dogodek objavi v občinskem glasilu KP MOK. 
 
Odgovor:  
Članek z naslovom »V Semedeli s čistilno akcijo povezali vse generacije« je bil objavljen v 
oktobrski številki glasila KP MOK 50. 
 

5. Postavitev droga in zastave Republike Slovenije na vidni in primerni lokaciji v 
Mestni občini Koper 

Občina Vipava je v letošnjem letu uresničila zelo lep projekt, ki je združil ljudi in tako poskrbel za 
lep primer dobre prakse. Nad Vipavo so namreč postavili 12 metrov visok drog na katerem plapola 
8 metrov dolga in 4 metre široka slovenska zastava, ki je vidna že od daleč in predstavlja simbol 
naše domovine. Predlagam, da Mestna občina Koper najde primerno lokacijo (sam predlagam 
park v bližini OŠ Anton Ukmar, ker je lokacija vidna iz centra in širše, obenem pa je tudi dostopna 
za ljudi) ter sledi projektu, ki so ga poleg Vipave uresničili tudi v kraju Preska pri Sevnici (v tem 
primeru v lastni režiji posameznikov). Glede na nedavne dogodke in polemiziranja okrog imena 
praznika ob Dnevu vrnitve Primorske k matični domovini, ki ljudi delijo namesto, da bi jih 
združevali, se mi zdi omenjeni projekt smiselen in uresničljiv, predvsem pa bi nosil namen/pomen 
združevanja. Kaj nas vse skupaj najbolj združuje če ne zastava naše države? Verjamem v konsenz 
in uresničitev pobude. 
 
Odgovor:  
Mestna občina Koper bo preverila možnost in smotrnost postavitve droga in zastave. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, član Občinskega sveta: 
 

1. No, bi dala zdaj to vprašanje, koliko lastništva ima Univerza na Primorskem v Mestni 
občini Koper?  

 
Odgovor:  
Mestna občina Koper ne razpolaga s podatkom o lastništvu nepremičnin Univerze na 
Primorskem v Mestni občini Koper. Za podatke je zaprosila Univerzo na Primorskem in 
prejela seznam nepremičnin, ki je na vpogled v Službi za občinski svet in krajevne skupnosti.  
 

2. In drugo, glede na to, da smo bili pred kratkim deležni obsežnih poplav zaradi res obilnih 
padavin v nižinskem predelu naše občine (sploh imamo problem z vodo, vidim, ali je ni ali 
pa je je preveč), me zanima, kako se bo Mestna občine Koper lotila reševanja te 
problematike. Seveda tudi Žusterna, Markovec, imamo velike težave, kadar je večji, kadar 
so večje padavine. Voda teče po hribu, smo že govorili o tem, no, da ni dobro urejeno to 
odvodnjavanje, no pa me zanima, kako bomo pristopili k temu in ali nameravamo v 
letošnjem občinskem proračunu za prihodnje leto in še prihodnja leta, namenit nekaj 
sredstev oziroma poskušati pridobiti evropska sredstva za ureditev te problematike? 

 
Odgovor:  
Pristojne službe Mestne občine Koper rešujemo posledice obilnih padavin in načrtujemo ter 
izvajamo ukrepe, da se v bodoče prepreči oziroma bistveno zmanjša vplive tako obsežnih 
količin padavin. V zadnjem času so bili urejeni in sanirani posamezni hudourniki, ki služijo 
odvajanju padavinskih voda v morje, nekateri ukrepi pa so predvideni še v naslednjih letih. 
Upravljavec hudournikov je Direkcija RS za vode, s katero v zadnjem času dobro sodelujemo 
in namenja tej problematiki občutno več finančnih sredstev kot v preteklih letih.  
 
 
Koper, 28. novembra 2024      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

        KRAJEVNE SKUPNOSTI 
 


